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PROTOKÓŁ NR  XV/07 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  15 listopada 2007 roku 

 
 

XV Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Maria Kopertowska-Krawiec 
7. Michał Kunt, 
8. Stefania Martynowicz, 
9. Maria Nowakowska, 
10. Jerzy Sak, 
11. Bogusław Samosionek, 
12. Piotr Tadla, 
13. Marek Tatarewicz, 
14. Krzysztof Wojtala, 
15. Antoni Żołna, 

 
 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrza Miasta, 
2. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Olgierd Kłaptocz   - Prezes MZK Spółka z o.o, 
4. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS Spółka z o.o, 
5. Janina Pogoda    – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2, 
6. Jarosław Szydełko   - Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4, 
7. Jan Moczulski    - Dyrektor Gimnazjum Nr 1, 
8. Halina Klepacka    - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2, 
9. Regina Szczepankiewicz  - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 3, 
10. Jolanta Bogusz    - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 4, 
11. Zygmunt Mendelski    - Dyrektor MOSiR, 
12. Andrzej Kail    - Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna Strefa  

   Ekonomiczna, 
13. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK  
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14. Anna Suska    - Sekretarz Miasta, 
15. Wanda Dudziak    - Skarbnik Miasta, 
16. Marzena Brenk    - Naczelnik Wydz. OKiO, 
17. Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GKiL 
18. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
19. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
20. Andrzej Ksokowski   - radca prawny Urzędu Miasta, 
 
 
 
Proponowany porządek obrad : 
 

1. Sprawy  regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołów z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

3. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi w ramach K-S SSE . 

4. Informacja z realizacji uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy społecznej w 
formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach, dzieci młodszych, osób 
starszych, chorych, niepełnosprawnych w Kostrzynie nad Odrą. 

5. Informacja z realizacji programu zapobiegania patologiom. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach :  

a) odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 13).             

b) przyjęcia na rok 2008 Gminnego Programu Aktywizującego Rodziny do Osiągania 
Samodzielności Życiowej „Od zależności do samodzielności”, w ramach działalności 
Klubu Integracji Społecznej (druk nr 1), 

c) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu                       
w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
budżetowych i zakładach budżetowych będących jednostkami organizacyjnymi Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 

d) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 3), 

e) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 
rolnego na obszarze miasta Kostrzyn nad Odrą w roku 2008 (druk nr 4), 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 5),  

g) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 6), 

h) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 7), 

i) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gorzowskiego (druk nr 8) 

j)  zmian budżetu i w budżecie miasta na 2008 rok (druk nr 8a), 

k) określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2008 roku nowych licencji na 
wykonanie transportu drogowego taksówką (druk nr 9), 
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l) wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości na okres 10 lat ( druk nr 10), 

m) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, 
zakładów  gastronomicznych i usługowych na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą             
(druk nr 11), 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miasta,  
pracowników Urzędu Miasta oraz jednostek organizacyjnych Miasta za 2006 rok 
(art. 24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym). 

9. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w Sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do uchwalenia porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż do Rady Miasta wpłynęła 
skarga Pana Józefa Sielskiego, która była rozpatrywana przez obie Komisje Rady 
Miasta.  Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów wnioskowała o zlecenie 
Komisji Rewizyjnej zbadania zasadności skargi.  
Radca prawny Urzędu Miasta wydał opinię, że właściwą Komisją do rozpatrzenia 
skargi, jest Komisja Spraw Społecznych. 
Komisja Spraw Społecznych po zapoznaniu się skargą i dokumentacją dotyczącą 
sprawy,  uznała skargę za niezasadną.  
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił wniosek, aby 
do porządku obrad sesji wprowadzić projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi 
Pana Józefa Sielskiego (druk nr 14). 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Następnie poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołów z ostatnich sesji, 
tj.: Nr XIII/07 z  3 października 2007 r. i Nr XIV/07 z 8 listopada 2007 r. 
 
Protokół z XIII  sesji Rady Miasta został  przyjęty. „Za”  jego przyjęciem głosowało 
14 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 
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Protokół z XIV  sesji Rady Miasta został  przyjęty. „Za”  jego przyjęciem głosowało 
15 radnych. 
 
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 3 października do 15 
listopada 2007 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
 
 
 

Ad. 3 - Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi w ramach K-S SSE . 

 

 Informację na temat działalności i rozwoju Kostrzyńsko-Słubickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej przedstawił Pan Andrzej Kail - Manager Projektów 
Inwestycyjnych z K-S SSE (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

 

 

Ad. 4 - Informacja z realizacji uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy 
społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach, dzieci młodszych, 
osób starszych, chorych, niepełnosprawnych w Kostrzynie nad Odrą. 
 
 
 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Bogumiła Rybińska dokonała 
prezentacji audiowizualnej na temat realizacji uchwały w sprawie zasad udzielania 
pomocy społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach, dzieci 
młodszych, osób starszych, chorych, niepełnosprawnych w Kostrzynie nad Odrą 
(informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
 
 

Ad. 5 - Informacja z realizacji programu zapobiegania patologiom. 
 
Informację z realizacji programu zapobiegania patologiom zaprezentował w formie 
prezentacji audiowizualnej Burmistrz Miasta A. Kunt (informacja stanowi załącznik nr 
5 do protokołu). 
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Ad. 6 - Podjęcie uchwał. 

 

a)  projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Kostrzyn 
nad Odrą (druk nr 13).             

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do radca prawnego Urzędu Miasta o 
przedstawienie zasad głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady 
Miasta Kostrzyn nad Odrą. 

 

Radca prawny Pan Andrzej Ksokowski poinformował, iż  zasady głosowania tajnego 
reguluje  § 69 Statutu Miasta, na podstawie którego opracowano regulamin głosowania 
w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady. Radca Prawny przedstawił regulamin 
głosowania, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny B. Samosionek poinformował zebranych mieszkańców, iż na poprzedniej sesji 
Rady Miasta grupa radnych złożyła wniosek o odwołanie Pana Marka Tatarewicza z 
funkcji Przewodniczącego Rady, dlatego też na dzisiejszej sesji rozpoczęto procedurę 
dotyczącą realizacji tego wniosku. Radny B. Samosionek wyjaśnił, że jeśli wolą 
zebranych mieszkańców na sesji będzie rozszerzenie tego wniosku, to jest 
przygotowany na przedstawienie uzasadnienia w tej sprawie. 

 

Radny A. Żołna stwierdził, że wniosek w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady 
złożyło czterech radnych z powodu utraty zaufania i przekroczenia kompetencji 
Przewodniczącego Rady. Radny uznał, iż tylko niektórzy radni są takiego zdania,  ale 
większość radnych nie zgadza się z tą opinią. Zdaniem Radnego, Przewodniczący 
Rady M. Tatarewicz nie powinien drugi raz występować o udzielenie mu zaufania i 
powierzenie obowiązków Przewodniczącego Rady. 

 
Radny B. Samosionek odnosząc się do wypowiedzi Radnego A. Żołny, występując w 
imieniu mniejszości radnych,  przedstawił uzasadnienie do wniosku w sprawie 
odwołania Radnego Marka Tatarewicza z funkcji Przewodniczącego Rady, które 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Radna M. Kopertowska-Krawiec zwróciła się z o podanie  nazwisk radnych, którzy 
podpisali powyższy wniosek.. 
 
Radny B. Samosionek odpowiadając na pytanie Radnej, wyjaśnił, że wniosek został 
podpisany przez tych samych Radnych, co wniosek w sprawie odwołania 
Przewodniczącego Rady tj.: Radną S. Martynowicz, Radnego M. Kunta, Radnego                     
K. Wojtalę,     Radnego B. Samosionka. 
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Radna S. Martynowicz zwróciła się do radcy prawnego o wyjaśnienie, czy 
Przewodniczący Rady może głosować w swojej sprawie ? 
 
Radca prawny Pan A. Ksokowski wyjaśnił, że art. 25a ustawy o samorządzie 
gminnym określa, że Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani komisji, 
jeśli dotyczy ono jego interesu prawnego.  
Radca prawny powiedział, że jest to trudny problem do wyjaśnienia, ponieważ są 
różne poglądy na ten temat. Przygotowując opinię w tej sprawie posiłkował się 
komentarzami, zasięgał opinii również wśród innych radców prawnych.  W 
szczególności opierał się na opinii organu nadzoru, który rozpatrywał sprawę 
dotyczącą powołania przewodniczącego rady i w tym przypadku, nie unieważnił 
uchwały, ponieważ liczba oddanych głosów przeważyła o dokonanym wyborze, a głos 
Przewodniczącego nie miał w tym przypadku znaczenia. Radca prawny poinformował, 
że w powyższej sprawie wystąpił z zapytaniem do pracowników Organu Nadzoru, 
którzy  wyrazili opinię, iż osoba, której dotyczy powołanie bądź odwołanie z pełnionej 
funkcji, nie powinna brać udziału w głosowaniu. Radca prawny A. Ksokowski był 
zdania, że Przewodniczący Rady nie powinien głosować w swojej sprawie.   
 
Radna M. Nowakowska stwierdziła, że przy wyborze Przewodniczącego Rady 
wyjaśniano, iż kandydat na przewodniczącego może brać udział w głosowaniu, 
natomiast w dniu dzisiejszym przedstawiono inny pogląd na ten temat. W związku z 
powyższym Radna zwróciła się o wyjaśnienie w tej sprawie. 
 
 
Radca prawny A. Ksokowski stwierdził, że jego obowiązkiem było wyrażenie opinii 
na ten temat na podstawie wiedzy literatury, orzecznictwa, dlatego też zaprezentował 
swój pogląd w tej sprawie. 
 
Radny M. Kunt była zdania, że jeśli przepisy prawne jednoznacznie nie regulują  
zasad udziału w głosowaniu w określonym przypadku, to Przewodniczący Rady 
powinien głosować. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem, do 
kogo należy podjęcie decyzji w powyższej sprawie ? 
 
Radca prawny A. Ksokowski uznał, że Przewodniczący Rady powinien osobiście 
podjąć decyzję, czy będzie  brał udział w głosowaniu ? 
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady nie 
został unieważniona przez organ nadzoru, a w tym przypadku również występował 
interes  prawny. W związku z powyższym radny uznał, iż należy być konsekwentnym, 
a więc Przewodniczący Rady powinien głosować nad wnioskiem w sprawie  
odwołania z pełnionej funkcji. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz oświadczył, iż będzie brał udział w głosowaniu 
w sprawie odwołania jego osoby z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. 
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W związku z powyższym przystąpiono do powołania Komisji Skrutacyjnej i 
zgłaszania kandydatur do składu Komisji. 
 
Radna M. Nowakowska zgłosiła kandydaturę Radnego P. Tadli. 
Radny P. Tadla wyraził zgodę. 
 
Radny J. Sak zgłosił kandydaturę Radnego M. Kunta. 
Radny M. Kunt wyraził zgodę. 
 
Radny M. Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnej A. Bajor. 
Radna A. Bajor wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie skład Komisji 
skrutacyjnej w osobach jak wyżej. 
 
Rada Miasta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” powołała Komisję 
Skrutacyjną w składzie : Radny P. Tadla, Radny M. Kunt, Radna A. Bajor. 
 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w sprawie odwołania Radnego 
Marka Tatarewicz z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny P. Tadla odczytał protokół z 
przeprowadzonego głosowania. Komisja stwierdziła, że Rada Miasta Kostrzyn nad 
Odrą w wyniku tajnego głosowania – 6 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, nie 
odwołała Radnego Marka Tatarewicz z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz złożył podziękowania, że po raz kolejny 
obdarzono go zaufaniem, wyraził również nadzieje, że jest to zaufanie nie tylko 
Radnych, ale również mieszkańców Kostrzyna. Przewodniczący powiedział, że zdaje 
sobie sprawę, iż doskonali swoje umiejętności, dlatego będzie starał się 
wykorzystywać zgłoszone uwagi, również tej strony Rady, która głosował za jego 
odwołaniem, a dzisiejszy dzień stanie się  początkiem lepszej współpracy. 
 
 
b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2008 Gminnego Programu 

Aktywizującego Rodziny do Osiągania Samodzielności Życiowej „Od zależności 
do samodzielności”, w ramach działalności Klubu Integracji Społecznej                  
(druk nr 1), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/90/07,  która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
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c) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu                       
w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
budżetowych i zakładach budżetowych będących jednostkami organizacyjnymi 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/91/07,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 

 

d) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 3), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/92/07,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 

 

e) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia 
podatku rolnego na obszarze miasta Kostrzyn nad Odrą w roku 2008 (druk nr 4), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/93/07,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 5),  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/94/07,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 

 

g) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 6), 

 

Radna A. Bajor zawróciła się z pytaniem, czy jest możliwość zniesienia opłat za 
zajęcie terenu do 0,5 m przed pawilonem na targowisku przy ul. Mickiewicza? 

 

Skarbnik Miasta W. Dudziak wyjaśniła, że stawki dla osób handlujących „z ziemi” są 
jednakowe dla wszystkich, a więc nie można zwolnić z opłat osoby, które wystawiły 
towar przed pawilonem.  

 

Obrady sesji opuścił Radny R. Andrys, a więc stan Radny liczył 14 Radnych. 
 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/95/07,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 

h) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 7), 

 

Na obrady sesji przybył  Radny R. Andrys, a więc stan Radny liczył 15 Radnych. 
 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/96/07,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 

 

 

i) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gorzowskiego (druk nr 8) 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/97/07,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 

 

 

j)  zmian budżetu i w budżecie miasta na 2008 rok (druk nr 8a), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/98/07,  która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 

 

k) określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2008 roku nowych licencji na 
wykonanie transportu drogowego taksówką (druk nr 9), 

 

Radny P. Tadla zwrócił się o wyjaśnienie, dlaczego w § 1 zaproponowano 
wprowadzenie limitu wydania nowych licencji w ilości 1. 

 

Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak wyjaśniła, że Ustawa o transporcie 
drogowym nałożyła obowiązek na radę gminę określenie na rok kalendarzowy nie  
później niż do dnia 30 listopada roku poprzedniego liczbę przeznaczonych do wydania 
nowych licencji po zasięgnięciu opinii organizacji zrzeszających taksówkarzy. 
Wprowadzenie limitu w ilości 1 zostało zaproponowano, ponieważ od kilku lat 
stosowno limit w tej ilości, co spotykało się z zadowoleniem zadowolenie taksówkarzy 
i aprobatą konsumentów.  
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Radny P. Tadla stwierdził, że podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu, 
spowoduje, że tylko jedna osoba, która złożyła wniosek w roku bieżącym, otrzyma 
licencję. W tej sytuacji,  większa liczbą osób nie będzie mogła ubiegać się o licencję. 

 

Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak wyjaśniła, że osoba zainteresowana po 
uzupełnieniu wniosku może skorzystać z licencji, a kolejne osoby tylko po 
zrezygnowaniu innej osoby z prowadzenia transportu drogowego. 

 

Radny P. Tadla był zdania, iż należy umożliwi ć większej liczbie osób skorzystanie  z 
uzyskania licencji, dlatego wnioskuje o wprowadzenie limitu w ilości 5. 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że projekt uchwały przygotowano na podstawie 
doświadczeń z lat poprzednich, co spotykało się z aprobatą i zadowoleniem 
zainteresowanych, czyli taksówkarzy i mieszkańców. Natomiast zwiększając limit do 
ilości 5,  można spodziewać się protestów korporacji taxi. 

Radny M. Jaszcz poparł opinie Burmistrza Miasta, ponieważ w poprzedniej kadencji 
również miał wątpliwości co do ilości limitu, ale protesty korporacji taksówkarzy 
wpłynęły na zmianę decyzji Radnych. 

 

Radny A. Żołna był odmiennego zdania, niż jego przedmówca, ponieważ popiera 
wolny rynek, a po wydanie licencji wystąpią tylko osoby zainteresowane, którym 
należy umożliwi ć prowadzenie tego typu działalności. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia zmiany do projektu uchwały polegającej na zmianie § 1 w brzmieniu : 

„Określa się na rok kalendarzowy 2008 liczbę przeznaczonych do wydania nowych 
licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką w ilości 5 (słownie: pięć)”. 

Wniosek nie został przyjęty. „Za” jego przyjęciem głosowało 4 radnych, „przeciw” 
głosowało 9 radnych, 2 radnych „wstrzymało się” od głosowania. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie określenia liczby 
przeznaczonych do wydania w 2008 roku nowych licencji na wykonanie transportu 
drogowego taksówką (druk nr 9), 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami 
„za”, 5 głosami „przeciw” , 2 radnych „wstrzymało się” od głosowania – podjęła 
Uchwałę Nr XV/99/07,  która stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 

 

Obrady sesji opuścił Radny A. Żołna, a więc stan Radny liczył 14 Radnych. 
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l) wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości na okres 10 lat ( druk nr 10), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XV/100/07,  która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 

 

m) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, 
zakładów  gastronomicznych i usługowych na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą  
(druk nr 11), 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, że obie Komisje Rady Miasta 
negatywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny J. Sak wyjaśnił, że jego wniosek, podpisany przez grupę Radnych dotyczył 
ograniczenia godzin otwarcia i zamknięcia tylko jednego sklepu, którego działalność 
w godzinach nocnych jest uciążliwa dla mieszkańców pobliskiego Osiedla.  Natomiast 
w projekcie  uchwały zaproponowano ograniczenie czasu funkcjonowania dla 
wszystkich placówek handlowych i gastronomicznych. W związku z powyższym 
Radny stwierdził, iż będzie głosował „przeciw” podjęciu powyższej uchwały. 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 1 głosem „za”, 
10 głosami „przeciw”, 3 głosami „wstrzymującymi się” nie podjęła Uchwały.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

n) rozpatrzenia skargi Pana Józefa Sielskiego (druk nr 14) 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że zasady przyznawania stypendium i regulamin 
rozpatrywania złożonych wniosków jest publikowany na stronie internetowej Urzędu 
Miasta. Procedurę konkursową przeprowadzono prawidłowo, ponieważ wnioski były 
rozpatrywane według przyjętych kryteriów. Burmistrz nadmienił, iż do Urzędu Miasta 
wpłynęło 51 wniosków i wszystkie spełniały kryteria formalne. Ze względu na 
ograniczoną liczbę środków ujętych w budżecie na stypendia, należało wyłonić tylko 
12 uczniów. Burmistrz  stwierdził, że w związku z powyższym należy uznać skargę za 
niezasadną. 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  2 radnych „wstrzymało się” od głosowania – podjęła Uchwałę Nr XV/101/07,  
która stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 

 

 

Ad. 7 - Interpelacje i wnioski radnych. 

 

W tym punkcie porządku obrad Radna A. Bajor zgłosiła wniosek na piśmie w sprawie 
zamontowania lampy oświetleniowej na terenie przy budynku mieszkalnym na                   
Os. Mieszka I-go 21-23. 

 

Ad. 8 -  Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miasta,  
pracowników Urzędu Miasta oraz jednostek organizacyjnych Miasta za 2006 rok (art. 
24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym). 
 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił informację  temat analizy 
oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miasta,  pracowników Urzędu Miasta oraz 
jednostek organizacyjnych Miasta za 2006 rok., tj.:  
„ Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wlkp. zgodnie a rt. 24 h. ust. 12 ustawy 
o samorządzie gminnym pismem z dnia 9 października 2007 r. skierowanym do Rady 
Miasta przedstawił informacje o nieprawidłowościach stwierdzonych w 
analizowanych oświadczeniach majątkowych Radnych składanych w terminie do 30 
dni od dnia złożenia ślubowania oraz w terminie do 30 kwietnia 2007 r. Wskazane 
nieprawidłowości dotyczyły przede wszystkim :  
1) nie wskazania czy środki finansowe, nieruchomości, ruchomości wchodzą w skład 

małżeńskiej wspólności majątkowej czy stanowią majątek odrębny 
2) nie wykazania wszystkich dochodów osiągniętych w 2006 r. 
3) nie wykazania adresu lub wykazano go ale niezgodnie z rodzajem nieruchomości 

wykazanych w pkt. II 
4) nie omówiono wyczerpująco zobowiązań pieniężnych  
5) wykazano również dochody małżonka. 
Analizę oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady 
Miasta przeprowadził Wojewoda Lubuski, który pismem z dnia 29 października 
przedstawił nieprawidłowości . 
Ponadto informuję, że Burmistrz Miasta przedłożył do Rady Miasta informację o 
wskazanych nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych składanych przez 
pracowników Urzędu Miasta oraz jednostek organizacyjnych Miasta za 2006 rok.” 

 

9. Sprawy różne. 

 

W związku z tym, iż na obrady sesji nie przybył, zaproszony wcześniej Pan Marcin  
Szulwiński  Prezes NZOZ Powiatowej Spółki Komunalnej Spółki z o.o „Szpital 
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Leśny, nie zrealizowano punktu dotyczącego przedstawienia informacji  na temat 
funkcjonowania szpitala. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował, aby Rada Miasta na najbliższej 
sesji ostatecznie rozstrzygnęła skargę mieszkańców ul. Drzewickiej 28 poprzez 
podjęcie przedmiotowej uchwały w tej sprawie.  

Rada Miasta poprzez aklamację przyjęła powyższą propozycję. 

 

Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, że w dniu                  
22.11.2007 r. (czwartek)  o godz. 15.00 w Urzędzie Miasta  Kostrzyn nad Odrą 
odbędzie się prezentacja opracowanego projektu zagospodarowania przestrzennego 
Osiedla Warniki. 

 

Radna S. Martynowicz nawiązując do posiedzenia obu Komisji,  którego tematem 
było wyjaśnienie sprawy dotyczącej Gimnazjum nr 2, stwierdziła, że posłużono się 
kłamliwą informacją,  ponieważ nie składała żadnego pisemnego oświadczenia na ręce 
Burmistrza. Wyjaśnienie Burmistrza pisemne w tej sprawie zostało Radnym 
przekazane do zapoznania się. Radna zwróciła się do Radnych z pytaniem 
retorycznym, czy w związku z jawnym przekłamaniem, obrady tej Komisji były 
ważne ? 

 

Radny B. Samosionek zgłosił pod rozwagę propozycję organizowania sesji Rady 
Miasta o godz. 15.00, ponieważ rozpoczynanie obrad sesji o godz. 14.00 koliduje z 
godzinami pracy zawodowej.  

 

Burmistrz Miasta A. Kunt zaproponował rozważenie rozpoczęcia obrad sesji o godz. 
15.00, czyli po godzinach pracy zawodowej, lub o godz. 10.00.  

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował przedyskutowanie powyższej 
propozycji z Radnymi.  

 

Radny P. Tadla zwrócił się do członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów, aby zastanowili się nad propozycjami do planu pracy Komisji na 2008 rok.  

 

Następnie udzielono głosu mieszkańcowi Kostrzyna, Panu Jerzemu Jabłońskiemu. 

Pan J. Jabłoński zgłosił wnioski w sprawach : 

1) rozwiązania problemu związanego z wałęsaniem się bezpańskich psów, 

2) zwiększania liczby kursów komunikacji miejskiej, a w szczególności  
wprowadzenia kursów autobusowych w soboty i niedziele. 



 14

3) zamontowania ławek na odcinku drogi ul. Jana Pawła II, mając na względzie  
osoby starsze udające  się w kierunku szpitala, 

4) zwrócenia uwagi na dewastację ławek w Parku Miejskim. 

 

Burmistrz A. Kunt odpowiadając na uwagi mieszkańca, wyjaśnił, że niszczenie ławek 
nie jest problemem, który można definitywnie rozwiązać. Natomiast komunikacją 
miejską zajmuje się prywatny przewoźnik, który planuje zrezygnować z prowadzenia 
tej działalność, ponieważ nie przynosi ona dochodów. W związku z powyższym 
należy się zastanowić nad rozwiązaniem tego problemu, ponieważ obowiązek 
zagwarantowania bezpłatnego dowożenia dzieci do szkoły  w przypadku Kostrzyna, 
dotyczy tylko grupy dzieci. Kolejną sprawą jaką poruszył mieszkaniec był problem 
bezpańskich psów, do którego odniósł się Burmistrz i wyjaśnił, że są organizowane 
akcje wyłapywania psów, ale może się zdarzyć przypadek, że nie wszystkie są 
wyłapane. Odnośnie zamontowania ławek przy ul. Jana Pawła II, Burmistrz wyjaśnił, 
że planowany jest remont całej drogi, a więc dopiero po wykonaniu tej inwestycji jest 
możliwy montaż ławek. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XV sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
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